
ANEKS 
 I RAPORTIT TE SHQYRTIMIT PUBLIK TE PZHK 2024-2032 - KOMUNA DEÇAN 

 

Pas dërgimit te raportit te Shqyrtimit Publik Te PZHK 2024-2032 - Komuna Decan ne 

Ministrinë e Planifikimit Hapësinor dhe Infrastrukturës dhe shqyrtimit nga ana e tyre kemi 

pranuar rekomandimet për ndryshime ne PZHK. Komuna e Decanit u detyrua te zbatoje 

rekomandimet qe kane qene kryesisht ne ruajtjen e  tokës bujqësore posaçërisht kategoria I deri 

ne IV ne te cilat ndalohet vendosja e paneleve solare. 

Bazuar ne këto rekomandime, ne mënyre qe PZHK te aprovohet nga MPHI, detyrohemi 

qe kërkesat e ardhura nga qytetaret apo kompanitë për vendosjen e paneleve solare ti refuzojmë 

dhe kësisoj te largohen nga dokumenti kryesor.  

 

Këtij ANEKSI i bashkangjitet dokumenti i Ministrisë se Bujqësisë, përgjigjet e komenteve te 

MPHI nga Drejtoria per Urbanizem, Planifikimi Hapesinor, dhe Mbrojtje te Mjedisit, kërkesa per 

mbledhjen e dyte te komisionit per shqyrtimin e kërkesave nga Shqyrtimi Publik i PZHK dhe 

vendimi i komisionit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
































